
ZAPISNIK 7. SEJE ZAVODSKEGA SVETA  
 
 
Dne 24. januarja 2023, ob 18.00, se je preko spletnega omrežja (šolska platforma MEET) sestal  Zavodski 
svet Večstopenjske šole Opčine. 
Sejo vodi ravnateljica, zapisnik piše vzg. L. Lombardo. 
 
PRISOTNI: 
 
Ravnateljica dr. Mara PETAROS 
 
PREDSTAVNIKI 
STARŠEV 
 

PREDSTAVNIKI U ČNEGA 
OSEBJA 
 

PREDSTAVNIKI 
NEUČNEGA OSEBJA 
 

FERLUGA Claudia 
 

ANTONIČ Annamaria PETERLIN Matevž 

HRVATIČ Alja COSMA Carmen 
 

 

KOCJAN Ginevra 
 

LOMBARDO Lucia  

LOVREČIČ Alina STARC Nicole  

PANGERC Daša ŠKRK Nataša  

SOSSI Jan ŠTOKA Alenka  

SPACAL Tanja 
 

VERGINELLA Katja  

ZADNIK Tanja 
 

  

 
ODSOTNI: 
 
PREDSTAVNIKI  
STARŠEV 

PREDSTAVNIKI U ČNEGA 
OSEBJA 

PREDSTAVNIKI 
NEUČNEGA OSEBJA 

 
 

BIBER Christina (opravičeno 
odsotna) 

MENEGATTI Carmen 

 
 
Dnevni red:    
 

1. Pregled prisotnosti in odobritev zapisnika prejšnje seje 

2. Odobritev letnega finančnega načrta za leto 2023 

3. Določitev dveh predstavnikov staršev v jamstveni prostor 

4.  Imenovanje predstavnika učnega osebja v komisijo za ocenjevanje učnega osebja 

5.  Next generation class – šola 4.0  

6.  Nabave PON - vrtci 

7.  Kriteriji za sprejem predčasnih otrok (minimalčkov) v vrtce 

8. Kriteriji za sprejem otrok v vrtce in za dodelitev otrok posameznim oddelkom 

9. Kriteriji za sprejem otrok v osnovne šole 

10. Kriteriji za sprejem otrok v nižje srednje šole in za dodelitev otrok posameznim oddelkom 



11. Dejavnosti TVIP-a 

12. Razno 

 

 
 
 

1. Odobritev zapisnika prejšnje seje 
 

Prejšnja seja je potekala 1. decembra 2022 in je v glavnem predvidevala odobritev TVIP-a za š.l. 2022/23 in 
podpisa mrežnih dogovorov, pregled sprememb letnega finančnega načrta, prošnje za prispevek za spletno 
stran – PNRR in prispevkov iz Slovenskega dobrodelnega društva.  
 
SKLEP ŠT. 26: 
Zavodski svet soglasno odobri zapisnik prejšnje seje. 
 
 

2. Odobritev letnega finančnega načrta za leto 2023 
 
Ravnateljica in člani skupaj pregledajo finančni račun za letošnje leto (glej priponko). 
 
SKLEP ŠT. 27: 
Zavodski svet soglasno odobri letni finančni načrt za leto 2023. 
 
 

3. Določitev dveh predstavnikov staršev v jamstveni odbor 
 
Jamstveni odbor je organ, ki ga sestavljajo ravnatelj, dva predstavnika staršev, ki ga imenuje Zavodski svet in 
en predstavnik učnega osebja, ki ga imenuje ZUO. Kar se tiče učnega osebja je bila imenovana prof. Tina 
Kralj, rabimo pa še dva starša srednješolcev, ki bi sprejela funkcijo. 
Javita se ga. Lovrečič in ga. Kocjan. 
 
SKLEP ŠT. 28:  
Zavodski svet soglasno odobri imenovanje ga. Lovrečič in ga. Kocjan v jamstveni odbor.  
 
 

4. Imenovanje predstavnika učnega osebja v komisijo za ocenjevanje učnega osebja 
 
Zavodski svet mora imenovati tudi enega predstavnika učnega osebja v komisijo za ocenjevanje učnega osebja, 
ki je v poskusnem letu. 
Javi se vzg. Škrk. 
 
SKLEP ŠT. 29: 
Zavodski svet soglasno odobri imenovanje vzg. Škrk v komisijo za ocenjevanje učnega osebja. 
 
 

5. Next generation class – šola 4.0 
 
Ravnateljica obvesti člane, da smo začeli priprave na projekt PNRR. Prejeli bomo 108.048,64 Evrov za 
spremembo vsaj 50% učilnic v sodobne učilnice za digitalno didaktiko. Zaenkrat smo sestavili komisijo, ki bo 
kmalu začela analizo trenutnega stanja digitalnega materiala na ravnateljstvu in ki bo potem načrtovala 
inovativne digitalne učilnice. Poleg učilnic bodo seveda organizirani tudi tečaji za učno osebje, ki bo na tak 
način usposobljeno za uporabo digitalnih sredstev in za digitalno didaktiko. 
 
 



6. Nabave PON - vrtci 
 
Ravnateljica razloži članom, kako so bili uporabljeni prispevki za nabavo PON. Kupili smo sedem 
interaktivnih ekranov s programi za otroški vrtec in eno interaktivno mizo, dva prenosna računalnika, sedem 
tablic in nekaj iger z osnovami robotike. Ves material bo enakomerno porazdeljen med vsemi vrtci 
ravnateljstva. Po smernicah digitalnega poučevanja smo nabavili tudi modularno opremo in pohištvo ter nekaj 
didaktičnih igric. V sklopu psihomotorike pa smo kupili opremo za »mehke kotičke«. 
Glede na dejstvo, da so vsi nabavni postopki že zaključeni ravnateljica predlaga, da se za končno preverjanje 
imenuje učitelja Davida Pupulina, ki bo svojo nalogo opravil brezplačno. 
 
SKLEP ŠT. 30: 
Zavodski svet soglasno odobri imenovanje uč. Davida Pupulina za tehnično testiranje nabav. 
 
 

7. Kriteriji za sprejem pred časnih otrok (minimalčkov) v vrtce 
 
Ravnateljica in člani skupaj pregledajo kriterije za sprejem minimalčkov, ki so bili odobreni na ZUO (glej 
priponko). 
 
SKLEP ŠT. 31: 
Zavodski svet soglasno odobri kriterije za sprejem predčasnih otrok v vrtce. 
 
 

8. Kriteriji za sprejem otrok v vrtce in za dodelitev otrok posameznim oddelkom 
 
Ravnateljica in člani pregledajo kriterije za sprejem otrok v vrtce in posamezne oddelke (glej priponko). 
 
SKLEP ŠT. 32: 
Zavodski svet soglasno odobri kriterije za sprejem otrok v vrtce. 
 
 

9. Kriteriji za sprejem otrok v osnovne šole 
 
Ravnateljica in člani pregledajo kriterije za sprejem otrok v 1. razred osnovne šole (glej priponko). 
 
SKLEP ŠT. 33: 
Zavodski svet soglasno odobri kriterije za sprejem otrok v osnovne šole. 
 

10. Kriteriji za sprejem otrok v nižje srednje šole in za dodelitev otrok posameznim oddelkom 
 
Ravnateljica in člani skupaj pregledajo še kriterije za sprejem otrok v nižje srednje šole. 
 
SKLEP ŠT. 34: 
Zavodski svet soglasno odobri kriterije za sprejem otrok v nižje srednje šole in posamezne oddelke. 
 

11.  Dejavnosti TVIP-a 
 
Osnovne šole Bevk, Černigoj in Trubar so se odzvale na ponudbo SK Brdina, da bi se udeležili treh enodnevnih 
smučarskih tečajev v kraju Forni di Sopra. Skupno je 65 učencev od 3. do 5. razreda in 7 spremljevalcev. Cena 
za skupino nad 40 udeležencev je 60 evrov na dan na otroka, plus enkratni strošek 15 Evrov članarine na 
tečajnika. V ceni je vključen avtobusni prevoz, kosilo, smučarska karta, zavarovanje na progi in stroški za 
smučarskega učitelja. Ne vemo še, če se bomo teh tečajev lahko udeležili, ker SK Brdina nima trenutno dovolj 
učiteljev na razpolago, če bo možno pa bomo šli konec februarja oziroma marca. Ga. Hrvatič vpraša, koliko 
odstotkov učencev mora potrditi udeležbo, da se lahko posamezni razred sploh udeleži izletov. Ravnateljica 
odgovori, da velja pravilo 75% razreda.  
Dijaki tretjih razredov nižje srednje šole se bodo od 29. do 31. marca udeležili trodnevnega šolskega izleta v 



Verono, ogledali pa si bodo tudi zanimivosti ob Gardskem jezeru. Cena izleta za 42 dijakov in 4 spremljevalce 
je 215 Evrov na otroka, profesorji pa seveda ne plačajo šolskega izleta. 
 
 

12. Razno   
Ga. Lovrečič vpraša, če nam bo občina Trst po daljšem obdobju spet ponudila brezplačne plavalne tečaje. Uč. 
Starc in Cosma ji odgovorita, da žal trenutno občina tega ne ponuja več. 
Uč. Cosma vpraša ravnateljico, če bi bilo možno zemljepisne in naravoslovne delovne zvezke prevesti iz 
italijanščine. Ti učbeniki in delovni zvezki so namreč zelo kvalitetni, učitelji pa jih morajo sproti prevajati, kar 
je zelo dolgo delo. Ravnateljica odgovori, da so v Gorici jeseni predstavili prošnjo za prispevke za tiskanje 
učbenikov na tematiko zgodovine in zemljepisa za osnovno šolo ter matematike in naravoslovja za srednjo 
šolo. Učbeniki bodo prevedeni iz italijanščine in tiskani v letošnjem šolskem letu.                                  
 
 
Seja se je zaključila ob 18.35. 
 
Predsednik Zavodskega sveta                                                                 Zapisnik vodila 
           g. Jan Sossi                                                                                vzg. Lucia Lombardo      
 
 
 
 
 


